










- 2 -


No. 39729     

[bookmark: _GoBack]No. 39729     

	October 7, 2021
	
	Le 7 octobre 2021

	
	
	

	BETWEEN:

M.L.R. and F.A.M., parents of “Infant A”

Applicants

- and -

Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia, 
as represented by the Ministry of Education, Coquitlam Board of Education of School District #43, Attorney General of British Columbia, British Columbia Human Rights Tribunal and Coquitlam School District #43

Respondents
	
	ENTRE :

M.L.R. et F.A.M., parents du « mineur A »

Demandeurs

- et -

Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique, représentée par le ministère de l’Éducation, Coquitlam Board of Education of School District #43, Procureur générale de la Colombie-Britannique, British Columbia Human Rights Tribunal et Coquitlam School District # 43

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for a stay of execution is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA46519, 2020 BCCA 324, dated November 9, 2020, is dismissed.

	
	JUGEMENT

La requête en sursis d’exécution est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA46519, 2020 BCCA 324, daté du 9 novembre 2020, est rejetée. 
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